

萌芽的种子

The Growing Seed

《耶稣的比喻 THE PARABLE OF JESUS》



马可福音 Mark 4:26-29

26 又说：“神的国，如同人把种撒在地上。27 黑夜睡觉，白日起来，这种就发芽渐长，那人却不晓得如何这样。

26 He also said, “This is what the kingdom of God is like. A man scatters seed on the ground. 27 Night and day, whether he sleeps or gets up, the seed sprouts and grows, though he does not know how.

马可福音 Mark 4:26-29

28 地生五谷是出于自然的：先发苗，后长穗，再后穗上结成饱满的子粒。29 谷既熟了，就用镰刀去割，因为收成的时候到了。”

28 All by itself the soil produces grain—first the stalk, then the head, then the full kernel in the head. 29 As soon as the grain is ripe, he puts the sickle to it, because the harvest has come.”

成长是个自然定律

Growth is a Law of Nature



马可福音 Mark 4:28

地生五谷是出于自然的：先发苗，后长穗，再后穗上结成饱满的子粒。

All by itself the soil produces grain—first the stalk, then the head, then the full kernel in the head.

成长是自然定律

Growth is a Law of Nature

(1) 我们负责撒种

We are responsible for sowing

马可福音 Mark 4:27

黑夜睡觉，白日起来，这种就发芽渐长，那人却不晓得如何这样。

Night and day, whether he sleeps or gets up, the seed sprouts and grows, though he does not know how.

成长是自然定律

Growth is a Law of Nature

(1) 我们负责撒种

We are responsible for sowing

(2) 神叫他成长

God lets him grow

哥林多前书 1 Corinthians 3:6

我栽种了，亚波罗浇灌了，惟有 神叫他生长。

I planted the seed, Apollos watered it, but
God has been making it grow.

A close-up photograph of a wheat field during harvest. The wheat stalks are golden-brown and filled with ripe grains. The background is a bright, hazy sky with a large, glowing sun in the upper right corner, creating a warm, golden light across the entire scene.

庄稼已成熟

Ready for Harvest

马可福音 Mark 4:29

谷既熟了，就用镰刀去割，因为收成的时候到了。

As soon as the grain is ripe, he puts the sickle to it, because the harvest has come.

庄家已成熟

Ready for Harvest

(1) 把握机会

Seize the opportunity

(2) 迫切传福音

Evangelize in urgency

约翰福音 John 4:35

你们岂不说‘到收割的时候还有四个月’吗？我告诉你们：举目向田观看，庄稼已经熟了（原文作“发白”），可以收割了。

**Don't you have a saying, 'It's still four months until harvest' ?
I tell you, open your eyes and look at the fields! They are
ripe for harvest.**

成为收割的工人

Become a Reaper



成为收割的工人

Become a Reaper

(1) 做出邀请

Make an invitation

(2) 装备好自己

Equip yourself